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Bestyrelsesmøde i SAS 
3. juli 2024 kl. 18.00 i klubhuset 

Dagsorden 
 
Mødedeltagere Status 
Claus Møller Christensen  Referent 
David Frederiksen   
Ulrik Sams  
Jesper Bjerge Christensen   
Knud Erik Andersen Afbud 
Henrik Stæhr Afbud 
Anders Tümmler  
Lizette Rysgaard  
Charlotte Brodersen 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 

2. Orientering 
• Claus har kommenteret brev og oplæg fra DS ang. statsafgift på forsikringer. 
• Der er alger i slangerne på bro 3. Bjarne har set på det og der er en lille forekomst 

at trådalger. Vi har været i kontakt med Dansk Drikkevarekontrol. Der er 2 
muligheder. Sende klor igennem eller skifte slanger. Vi får torsdagsholdet til at 
skifte pexslanger til efterår/vinter eller hvis holdet får inden. 
Indtil slangerne er skiftet opsættes skilte på bro 3 med ’Anbefales ikke som 
drikkevand. Benyt bro 1 eller 2.’ (Jesper kontakter Bjarne) 

• Dialog om gul linje ved Roklubben. Claus taler med Knud Erik om at få malet en 
linje ved Roklubbens væg, så det markeres hvortil master bør ligges. 

3. Økonomi 
Knud Erik – afbud 
Intet at bemærke i udsendt regnskab. 

4. Lokaler og Arealer (inkl torsdagshold) 
Aflæsning af el og vandforbrug 
Ansvarlig: Henrik - Afbud 
Status på elmålere (Sidst: Henrik kontakter medlemmerne der har dem) 
Forbruget i juni er ca. halveret i forhold til maj. Det er vores egenproduktion, hvilket 
vi så må sige at formålet med cellerne er opfyldt. 

 
 

Projekter generelt 
Torsdagsholdet: 
• Søstjernen – Status fra Anders. Der har ikke været dialog med Villy. Anders tager 

kontakt for at sikre hvordan opgaven håndteres. 
• Bænk på bro. Projektet er udsat til drøftelse om yderligere ideer. 
• Holdet holder sommerferie. 
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Ansvarlig: David. 
 

Øvrige 
• Solcelleprojekt – opfølgning 

o Ulrik følger op overfor solcellemontør/leverandør. Vi har en brugt inverter 
og ledningerne skal strippes fast. 

• Mastekran.  
o Byggetilladelse modtaget. 
o Vi får bekræftet tilbuddet. Tilbuddet bør indeholde etablering af støbekurv. 

Og så kan vi samtidig indhente tilbud på etablering af støbekurv fra 
relevante medlemmer. 

o Når disse priser haves, kan der indkaldes til ekstraordinær GF. 
o Finansiering drøftes, både i form af sponsorater, klubbetaling mm. og 

vedlægges oplæg til en ekstraord. GF. 
• Status på græsplænen. Slagelse Kommune drøfter internt, men ved de har 

opgaven. 
• Vi erindrer medlemmer om at skraldespanden i multirummet skal tømmes efter 

brug. 
• Der er atter strøm på hele bro 2, efter at standeren omkring plads 40 slog HFI 

afbryderen. 

5. Hovmester 
Henrik - Afbud 
Stadig meget tilfreds. Og der er fuldt hus på niveau med før Corona perioden. 

6. Broudvalg 
Jesper 
Intet udover det ovenfor anførte. 
Der har været tyveri fra en af bådene på bro 3 (en pressening), men det er desværre 
konstateret at kameraet på broen har været ude af drift. Tyveriet er sket mellem 
mandag eftermiddag og torsdag morgen. 

7. Kapsejladsudvalg 
Claus  
Sommerferie fra Slagelse Vinkompagni Cup. Der har været stor deltagelse. 
Status Harboe Cup. Foreløbigt budget rundsendt – ingen overraskelser. 
Forberedelserne er godt i gang. Alle tilladelser er modtaget og indbydelsen kommer 
snart i trykken og samtidig kan pressemeddelelse sendes.  

8. Juniorer 
Anders 
Har sommerferie, men foråret har været rigtigt godt. Der er kommet mange nye 
sejlere og søstjerner. Der er pt. kommet 12-14 nye, hvilket er fantastisk. Trænerne 
har travlt og der er god stemning. Mille har været hjælpetræner i foråret, men hun 
skal på efterskole i efteråret. Vi håber hun har lyst til at komme retur. 
Der er juniorer som deltager i Tera VM i august, og Europe EM i juli. Vi ønsker dem 
god vind og gode oplevelser. 
Starter igen den 8/8. 

9. Sejlerskole 
Lizette 
Lige været sommerafslutning. Det er et godt hold med god stemning. Starter den 5/8 
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efter sommerferien. 

10. Aktivitetsudvalg / Aktiviteter 
Charlotte 
Sankt Hans arrangement med mange deltagere og god stemning. Ros til udvalget. 
Næste arrangementer er vinsmagning (30/8) og brombærtur (31/8). De er allerede 
annonceret på Facebook og hjemmesiden. 

11. Eventuelt 
 

12. Næste møde 
15. august kl. 18.00 (Anders kommer efter 19.00) 


